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Protokoll Styrelsemöte Blekinge OF

Datum: 2024-09-23
Plats: Karlsnäsgården

Närvarande:
Lennart Smedenmark Ronneby OK (ordf)
Anders Sundelin OK Orion (v. ordf)
Christian Lindblom Stigmännen Karlshamns OK (ungdom)
Cissi Lingerud OK Skogsfalken (utbildning & MTB-O)
Lars Svensson OK Vilse 87 (tävling & arrangemang)

Karolina Tuvesson Karlskrona SOK (valberedning)

Ej närvarande:
Olof Ingemarsson Karlskrona SOK
Annika Josefsson OK Orion

Agenda

1 Mötets öppnande.
2 Dagordningen.
3 Föregående mötesprotokoll.
4 AP-lista-uppföljningar.
5 Rapporter/skrivelser
6 Höstkonferenser.
7 Övriga frågor.
8 Nästa möte 2024-11-18.
9 Avslutning.
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Styrelsemöte Blekinge OF
2024-09-23

§1 Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§2 Dagordningen godkändes.

Anders utsågs att föra protokoll i Olofs frånvaro.

§3 Utkast till protokoll från föregående styrelsemöte gicks igenom. Lasse
ska kontakta Olof för kompletteringar. Det finns förslag från SOFT
(Fredrik Ahnlén) om att dela in Sverige i fem regioner (Norrland, V
Svealand, Ö Svealand, V Götaland, Ö Götaland) som ska tilldelas
värdetävlingar enligt planerat schema. Idag är det för kort
framförhållning (exempelvis är inte 2026 års värdetävlingar klara än).

§4 Inga AP finns att följa upp.

§5 Styrelsen beslutade att skicka bifogade remiss-svar till SOFT. Bara ett
par Blekingeklubbar som aktivt meddelat åsikt i frågorna, och denna
åsikt har införlivats i Blekinge OFs svar till SOFT.

På grund av att fritidskortet inte kan införas under innevarande år finns
det pengar att söka kring socioekonomiskt utsatta områden. Exempelvis
för att rita sprintkartor, för att lättare kunna arrangera tävlingar och
träningar i dessa. Dock måste projektet senast vara avslutat och redovisat
31 dec 2024.
För Blekinges del handlar det om Svängsta, Älgbacken, Hjorthöjden,
Galgamarken samt Kungsmarken. Berörda klubbar har informerats.

Tävling:

Tävlingsprogrammet för 2025 ligger nu för godkännade hos SOFT. För
närvarande planeras 18 tävlingar i Blekinge (dock finns risk för kollision
mellan Växjö OK och Falkdrevet - Lasse har tagit upp frågan med
berörda och väntar på besked).

Under 2027 kommer Blekinge att arrangera GM. I nuläget finns en klubb
som anmält intresse av att arrangera.

Ungdom:

USM-resa genomfördes genom att Blekinge samåkte med Småland,
vilket funkade mycket bra. Troj Gunnarsson, OK Vilse 87 erövrade
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Styrelsemöte Blekinge OF
2024-09-23

guldet i H15 sprint, och alla fick med sig många roliga minnen. En vuxen
Blekinge-ledare deltog, och fick även hjälp av Elias Lindström under
fredagen och söndagen, då han inte sprang själv.

Resa till Daladubbeln kommer att ske med stor buss, det är över 40
anmälda just nu (vissa från andra distrikt, som då inte subventioneras via
Blekinge OF).

Vinterläger planeras av OK Vilse, eventuellt blir det i Jämshögs
folkhögskola.

Kassör:

Ekonomin är under kontroll, dock kommer posten för ledararvoden att
överskrida budget, då det deltog betydligt fler ledare på Hällevikslägret
än föregående år. Styrelsen ser dock detta som ett positivt tecken - vi
behöver bli fler ledare, för att alla ska uppleva lägret som positivt och
meningsfullt.

Utbildning:

SOFT arrangerar en junior-/senior-tränarutbildning i Hallsberg 22-24
november. Anmälan krävs, samt förberedande webb-baserad
grundutbildning via RF-SISU. Klubbarnas utbildningsansvariga har
informerats.

MTB-O:

Glädjande att Skånes DM hade tio deltagare från Blekinge, varav fyra
ungdomar från BroSö/Stigmännen!
Der är också glädjande att samarbetet Skåne/Småland/Blekinge fungerar
bra - i år har det varit dubbelt så många tävlingar jämfört med 2023.

§6 Datum för höstkonferenser beslutades enligt nedan:
● MTB-O måndag 11 november
● Banläggarkonferens onsdag 13 nov
● Ordförandekonf. onsdag 20 nov
● IT-konf. onsdag 20 nov
● Arrangemangskonf. onsdag 27 nov
● Ungdomskonferens lördag 30 nov, heldag på Ronneby Brunn

tillsammans med RF-SISU (före lunch), samt konferens efter
lunch.
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Styrelsemöte Blekinge OF
2024-09-23

Alla konferenser utom Ungdomskonferensen sker på Karlsnäsgården,
och startar 18.00. Fika (kaffe o fralla) ingår.
Alla konferenser är avgiftsfria, men föranmälan krävs i Eventor.

§7 Inga övriga frågor avhandlades.

§8 Nästa möte är den 18 nov 2024, i Karlsnäsgården.

§9 Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Bilagor:

1. Remissvar - Nya rekommenderade banlängder
2. Remissvar - Uppdaterad process för Kartkontroll av Nivå 1-kartor
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Protokoll Styrelsemöte Blekinge OF


Datum: 2024-09-23
Plats: Karlsnäsgården


Närvarande:
Lennart Smedenmark Ronneby OK (ordf)
Anders Sundelin OK Orion (v. ordf)
Christian Lindblom Stigmännen Karlshamns OK (ungdom)
Cissi Lingerud OK Skogsfalken (utbildning & MTB-O)
Lars Svensson OK Vilse 87 (tävling & arrangemang)


Karolina Tuvesson Karlskrona SOK (valberedning)


Ej närvarande:
Olof Ingemarsson Karlskrona SOK
Annika Josefsson OK Orion


Agenda


1 Mötets öppnande.
2 Dagordningen.
3 Föregående mötesprotokoll.
4 AP-lista-uppföljningar.
5 Rapporter/skrivelser
6 Höstkonferenser.
7 Övriga frågor.
8 Nästa möte 2024-11-18.
9 Avslutning.







Styrelsemöte Blekinge OF
2024-09-23


§1 Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.


§2 Dagordningen godkändes.


Anders utsågs att föra protokoll i Olofs frånvaro.


§3 Utkast till protokoll från föregående styrelsemöte gicks igenom. Lasse
ska kontakta Olof för kompletteringar. Det finns förslag från SOFT
(Fredrik Ahnlén) om att dela in Sverige i fem regioner (Norrland, V
Svealand, Ö Svealand, V Götaland, Ö Götaland) som ska tilldelas
värdetävlingar enligt planerat schema. Idag är det för kort
framförhållning (exempelvis är inte 2026 års värdetävlingar klara än).


§4 Inga AP finns att följa upp.


§5 Styrelsen beslutade att skicka bifogade remiss-svar till SOFT. Bara ett
par Blekingeklubbar som aktivt meddelat åsikt i frågorna, och denna
åsikt har införlivats i Blekinge OFs svar till SOFT.


På grund av att fritidskortet inte kan införas under innevarande år finns
det pengar att söka kring socioekonomiskt utsatta områden. Exempelvis
för att rita sprintkartor, för att lättare kunna arrangera tävlingar och
träningar i dessa. Dock måste projektet senast vara avslutat och redovisat
31 dec 2024.
För Blekinges del handlar det om Svängsta, Älgbacken, Hjorthöjden,
Galgamarken samt Kungsmarken. Berörda klubbar har informerats.


Tävling:


Tävlingsprogrammet för 2025 ligger nu för godkännade hos SOFT. För
närvarande planeras 18 tävlingar i Blekinge (dock finns risk för kollision
mellan Växjö OK och Falkdrevet - Lasse har tagit upp frågan med
berörda och väntar på besked).


Under 2027 kommer Blekinge att arrangera GM. I nuläget finns en klubb
som anmält intresse av att arrangera.


Ungdom:


USM-resa genomfördes genom att Blekinge samåkte med Småland,
vilket funkade mycket bra. Troj Gunnarsson, OK Vilse 87 erövrade







Styrelsemöte Blekinge OF
2024-09-23


guldet i H15 sprint, och alla fick med sig många roliga minnen. En vuxen
Blekinge-ledare deltog, och fick även hjälp av Elias Lindström under
fredagen och söndagen, då han inte sprang själv.


Resa till Daladubbeln kommer att ske med stor buss, det är över 40
anmälda just nu (vissa från andra distrikt, som då inte subventioneras via
Blekinge OF).


Vinterläger planeras av OK Vilse, eventuellt blir det i Jämshögs
folkhögskola.


Kassör:


Ekonomin är under kontroll, dock kommer posten för ledararvoden att
överskrida budget, då det deltog betydligt fler ledare på Hällevikslägret
än föregående år. Styrelsen ser dock detta som ett positivt tecken - vi
behöver bli fler ledare, för att alla ska uppleva lägret som positivt och
meningsfullt.


Utbildning:


SOFT arrangerar en junior-/senior-tränarutbildning i Hallsberg 22-24
november. Anmälan krävs, samt förberedande webb-baserad
grundutbildning via RF-SISU. Klubbarnas utbildningsansvariga har
informerats.


MTB-O:


Glädjande att Skånes DM hade tio deltagare från Blekinge, varav fyra
ungdomar från BroSö/Stigmännen!
Der är också glädjande att samarbetet Skåne/Småland/Blekinge fungerar
bra - i år har det varit dubbelt så många tävlingar jämfört med 2023.


§6 Datum för höstkonferenser beslutades enligt nedan:
● MTB-O måndag 11 november
● Banläggarkonferens onsdag 13 nov
● Ordförandekonf. onsdag 20 nov
● IT-konf. onsdag 20 nov
● Arrangemangskonf. onsdag 27 nov
● Ungdomskonferens lördag 30 nov, heldag på Ronneby Brunn


tillsammans med RF-SISU (före lunch), samt konferens efter
lunch.







Styrelsemöte Blekinge OF
2024-09-23


Alla konferenser utom Ungdomskonferensen sker på Karlsnäsgården,
och startar 18.00. Fika (kaffe o fralla) ingår.
Alla konferenser är avgiftsfria, men föranmälan krävs i Eventor.


§7 Inga övriga frågor avhandlades.


§8 Nästa möte är den 18 nov 2024, i Karlsnäsgården.


§9 Ordförande tackade alla och avslutade mötet.


Bilagor:


1. Remissvar - Nya rekommenderade banlängder
2. Remissvar - Uppdaterad process för Kartkontroll av Nivå 1-kartor
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